



Questions and Answer #1 RFP 202205250A

Updating the Canadian USAR Classification Guide and Developing a National Accreditation Process

Question 1

We respectfully request a 2 week extension.

Answer 1

Public Safety has accepted the extension. Please see amendment # 1 to RFP.

Question 2

We would like to submit the following enquiry regarding Solicitation 202205250A – Updating the Canadian USAR Classification Guide and Developing a National Accreditation Process:

Given the high volume of vacations taking place at this time, bidders are experiencing delays in contacting individuals required for contribution to this response. To ensure high-quality responses, would the authority please grant a 1-week extension to the closing date?

Answer 2

Public Safety has accepted the extension. Please see amendment # 1 to RFP.

END



Questions et réponses #1

202205250A

Mise à jour du Guide de classification canadien de RSMU et élaboration d'un processus national d'accréditation

Question 1

Nous demandons respectueusement une prolongation de 2 semaines.

Réponse 1

La Sécurité publique a accepté la prolongation. Veuillez consulter la modification no 1 de la demande de propositions.

Question 2

Nous aimerions soumettre la demande suivante concernant la demande de soumissions 202205250A - Mise à jour du Guide de classification canadien de RSMU et élaboration d'un processus national d'accréditation : Étant donné les périodes de vacances en ce moment, les soumissionnaires connaissent des retards dans les prises de contact avec les contributeurs requis pour cette réponse; l'autorité pourrait-elle donc accorder une prolongation de la date de tombée d'une semaine en vue de garantir la qualité des réponses ?

Réponse 2

La Sécurité publique a accepté la prolongation. Veuillez consulter la modification n° 1 de la demande de propositions.

FIN